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Irurtzunen, bi mila eta hamabiko  

maiatzaren 8an, arratsaldeko zazpi 

t!erdiak direnean, Ezohizko Bilkura 

egitearren Irurtzungo Udaleko Udalbatza, 

legeak agintzen duen moduan deituta, 

Batzar-gelan elkartu da Juan Jose Iriarte 

Vitoria alkate-lehendakaria buru dela. 

Bertan izan dira ondoren aipatzen diren 

zinegotziak: 

 

 

Saray Ongay Garcia 

Antonio Garcia Garcia 

Francisco Goikoetxea Arbizu,  

Miren Eskarne Urteaga Zubia. 

Felix Javier Mendia Villanueva 

Luis Enrique de la Calle Moreno 

Jesús Pacho Lobato  

 

José Javier Sarasola Gorriti eta Jon Joseba 

Beguiristain Jauregui zinegotziek ez dute 

parte hartzen, lehena herritik kanpo 

dagoelako eta bigarrenak lan arazo bat 

dela eta.  

 

Eta Idazkaria naizen hau, Concepcion 

Lopetegi Olasagarre. 

 

Alkateak dio deitu duela ezohizko bilera 

honetara gai zerrendaren gaiak oso 

garrantzituak direla bultzatzaileentzat. 

Gainera, orain dela gutxi amaitu dira izan 

dituzten prozesu luze horiek eta urbasa 

kalean igogailua jartzeko bultzatzaileek 

lanak egiteko diru-laguntza jaso nahi dute 

amaitu baino lehen. 

 

 

1.- 2012ko MAIATZAREN 8ko 

OSOKO BILKURAREN AKTA 

ONARTZEA. 

Ez zaie aktari oharrik egin. Bertaratuek 

aho batez onartu dituzte aktak. 

 

 

 

 

En Irurtzun, siendo las diecinueve horas y 

treinta minutos del día 28 de mayo de dos 

mil doce, se reúne en la Sala de Sesiones el 

Pleno del Ayuntamiento de Irurtzun al 

objeto de celebrar Sesión extraordinaria, 

previamente convocada en forma legal, bajo 

la Presidencia del Alcalde-Presidente, Juan 

José Iriarte Vitoria, con la asistencia de los 

siguientes Concejal@s: 

 

 

Saray Ongay García 

Antonio García García 

Francisco Goikoetxea Arbizu,  

Miren Eskarne Urteaga Zubia. 

Felix Javier Mendia Villanueva 

Luis Enrique de la Calle Moreno 

Jesús Pacho Lobato  

 

No asisten los concejales José Javier 

Sarasola Gorriti, por encontrarse fuera del 

municpio y Jon Joseba Beguiristain 

Jauregui, por motivos de trabajo. 

 

Asistidos por mí la Secretaria, Concepción 

Lopetegi Olasagarre. 

 

El Alcalde interviene para indicar que se ha 

convocado esta sesión con carácter 

extraordinario porque los dos asuntos que 

se traen al Pleno son muy importantes para 

sus promotores. Han tenido un  

procedimiento largo que ha acabado 

recientemente y los promotores del 

ascensor de la calle Urbasa quieren 

acogerse a las subvenciones antes de que se 

acaben.  

 

1.-APROBACION DEL ACTA DE LA 

SESION DE 8 DE MAYO DE 2012. 

 

No se realiza ninguna observación a la 

mima. El acta se aprueba por unanimidad 

de l@s asistentes. 
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2.- ALDAKETA XEHATUA UDAL 

UDALERRIKO 2.POLIGONOKO 693 

LURZATIARI DAGOKION BEHIN 

BETIKO ONESPENA. 

 

Gaia bozkatua, Udalbatzarrak aho batez 

aipatu aldaketa onartzen du. 

 

3.- URBASA KALEKO 2an DAGOEN 

LURZATIAREN XEHETASUN 

AZTERLANARI BEHIN BETIKO 

ONESPENA EMAN. 

 

Idazkariak dio zinegotzia den Felix 

Mendia Villanueva eraikuntza honetan 

duela bere etxebizitza eta horren ondorioz, 

gai honetan interesa duenez, abstenitu 

beharko da, bai eztabaidan bai bozkatzeko 

momentuan. 

 

Hori dela eta, aipatutako zinegotzia 

gelatik ateratzen da. 

 

Gaia bozkatua, Udalbatzat,  Felix Mendia 

Villanueva zinegotziaren abstenzioarekin 

eta dauden beste guztiak baiezko 

botoarekin, Urbasa kalean 2an xehetasun 

azterlanari behin betiko onespena ematen 

dio. 

 

4.- GALDERA-ERREGUAK 

 

Ez dira galderarik. 

 

Azkenik, Alkateak dio gaur egun gertatu 

diren bi gaiari buruz informazioa eman 

nahi duela. 

 

Alde batetik, Nafarroako Lan Zerbitzuak 

jarritako betebeharrekin eta prozesuarekin  

4 peoi kontratatzeko lehiaketari prozesuari 

dagozkion frogen emaitzak ematen ditu. 

 

Bigarrenik,  polikiroldegia eta frontoia 

kudeatzeko konkurtsorako aurkeztu diren 

personen dokumentuak ireki direla dio eta 

dokumentu batzuk faltatzen zirenez, 

aurkeztutako 3 pertsonei aste honetan 

2.- APROBACION DEFINTIVA DE LA 

MODIFICACION PORMENORIZADA 

DEL PLAN EN LA PARCELA 693 DEL 

POLIGONO 2. 

 

Sometido el asunto a votación, se aprueba 

por unanimidad de l@s asistentes. 

 

3.-APROBACION DEFINTIVA DEL 

ESTUDIO DE DETALLE EN LA 

CALLE URBASA Nº 2. 

 

 

La Secretaria informa de que el concejla 

Mendia Villanueva tiene su vivienda en este 

edificio y que por tanto, dado el interés que 

tiene en el asunto, debe abstenerse del 

debate y de la votación del mismo. 

 

Por tal motivo, el mencionado concejal se 

ausenta de la sala. 

 

Sometido el asunto a votación, el Pleno, 

con la abstencion del concejal Felix Mendia 

Villanueva y el voto favorable del resto de 

l@s concejales presentes, aprueba 

definitivamente el Estudio de Detalle de la 

c/Urbasa nº 2. 

 

 

4.-RUEGOS Y PREGUNTAS. 

 

No se formula ninguna. 

 

Por último el Alcalde dice que quiere 

informar de dos cuestiones que se han 

producido hoy mismo. 

 

En primer lugar, informa de los resultados 

de las pruebas realizadas para contratar a 4 

peones, que se ha tramitado de acuerdo con 

las condiciones establecidas por el Servicio 

Navarro de Empleo. 

 

En segundo lugar informa de que se han 

abierto los sobres de la documentación 

general presentada para el concurso de 

gestión del polideportivo y del frontón y 
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aurkeztu behar dtuztela eskatu zaie. 

 

Konkretuki eta batez ere, legionela 

kontrolatzeko eta dauden protokoloak 

betetzeko ahalmena dituztela egiaztatzen 

duten dokumentoak eskatu zaizkie, oso 

garrantzitsua delako. 

 

Aztergai gehiagorika ez dagoela, eta 

arratsaldeko zazpiak eta berrogei ta bost 

direnean, Udalburuak bilkura amaitutzat 

jo du. Idazkari naizen honek bilkuraren 

Akta jaso, eta horren Egiaztapena egiten 

dut. 

 

que dado que faltaban algunos documentos  

se les ha requeridio a los tres licitadores 

para que los aporten esta semana. 

En concreto, el documento más importante 

que se les ha pedido es el certificado que 

necesitan para hacer los trabajos de control 

de la legionela. 

 

No habiendo más temas que tratar y siendo 

las diecinueve horas y cuarenta y cinco  

minutos, el Presidente levanta la Sesión de 

la que extiendo la presente Acta que, como 

Secretaria, Certifico.  

 

 


